
Referat Bestyrelsesmøde 1.12.2022 
• Planlægning af aktiviteter i sæson 23 (alle overvejer hvilke (gentagende) aktiviteter + træning og 

events, der skal være i sæson 23: Maj-Britt skriver planlagte aktiviteter ind i fysisk kalender. Søren 
lægger i kalenderen på hjemmesiden. 

• Forberedelse af generalforsamling (Henrik) AFVENTER 
• Holdtilmeldinger – opfølgning på møde med holdkaptajner (Susan, Henrik og Mikael). Ikke afholdt. 

Henrik og Søren skriver en mail ud til alle medlemmer om, at vi vender retur omkring 
holdtilmeldinger i starten af det nye år. 

• Banevedligehold: Bo er ved at lave noget, så det bliver lettere at komme ind med boldmaskinen. 
Der bevilges lidt midler til havemøbler (ca. 3000 kr.), Jerndragerne er kommet og der bliver snarest 
indkaldt til arbejdsdag, HP tennis arrangeres til at baneklargøre i uge 16. Banegebyr for vintertennis 
skal opkræves. Den der står for banen opkræves. Opkrævningen sker som kontingent ”vintertennis 
baneleje”.  Der er lavet aftale med AJ Plant om beskæring af lærk. 

• Sponsor pakketilbud (Gitte har forberedt et oplæg): Alle udfylder ”edderkoppespindet” med 
virksomheder/andre mulige sponsorer, som vi har et kendskab til og sender til Gitte inden jul. Dette 
spind er udgangspunktet for en drøftelse på næste møde om hvad vi kan tilbyde og hvem vi skal 
tage fat i. 

• Træning i 23: Mikael præsenterede oplæg. Der opereres med 8 deltagere på holdene. Der kan 
arbejdes med flere holdstarter henover sæsonen. Evt. kombineret med individuel mulighed for at 
tilkøbe træning. Der åbnes for 1 voksenintrohold, hvis interessen er meget stor åbnes der for 
endnu et hold. 

• Evt. 

 

 


